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在读证明
     朱媛媛，女， 1992年1月25日出生，学号：U201100001，于2011年9月通过全国普通高等学校入学考试，录取进入我校建筑与城市规划学院艺术设计专业学习，学制四年，现为本科三年级学生。
                                华中科技大学教务处
                                 2013年10月30日
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Certificate

Zhu Yuanyuan, female, born on January 25, 1992, Student ID:U201000001,having passed the National College Entrance Examination ,was enrolled in School of Architecture and Urban Planning, Huazhong University of Science and Technology in September, 2011,majoring in Arts Designing. The length of schooling is four years. now she is a junior.                   

                  Academic Affairs Office
          Huazhong University of Science and Technology

Date of Certificate October 6, 2013
每位同学根据自己的具体情况修改。有辅修的同学在最后添加下面一句
另该生从2010年3月起辅修武汉大学金融学专业课程。

And he has also been minoring in Finance at Wuhan University since March,2010.
转专业的同学（对方学校需要的）可在学制前加经学校同意于2010年9月转入经济学

With the permission of the university， transferred him to major Economics in September,2009.
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华中科技大学本、专科学生在读证明中文格式
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